『2008联合国人居署迪拜国际最佳范例推动奖』
申报书

	General Information

基本信息

	Project Name
	

	项目名称
	

	Applicant
	

	申报企业
	

	Applicants should be the truth, without any False. The materials can be used by the organization committee unbenefited.  

我们所提供的所有申请资料属实，无任何虚假成分。同时允可联合国人居署迪拜国际范例奖评审会与全国工商联房地产商会在行业公益范围内使用我所提供的资料与图片。


	Signature　申请人签名/单位盖章                               Date 日期




Requirements and Explanations 填报要求及说明
1. Requirements: applicants shall be real estate developers or designers. Application projects shall be those that have executed the Technical Assessment Handbook for Ecological Residence of China during their construction or that have referred to foreign technical standards on green buildings, like US Green Building Council Leadership in Energy and Environmental Design Rating System Version 2.0 (LEED 2.0) or BREEAM of the UK. The ecological technical content of the said projects shall reach or above 60% as stated in the said standards. Such projects shall be able to save energy and resources, create a healthy and comfortable residential environment, reduce side-effects on the environment and to harmonize with surrounding ecological environment. Also, they can achieve economic, social and environmental benefits.
申报要求：申报者为房地产开发企业或设计单位。申报项目应在项目建设中贯彻执行《中国生态住区技术评估手册》规定的技术标准，或参照执行国外的绿色生态建筑技术标准（如美国的《绿色建筑评估体系LEED2.0》、英国的《BREEAM评估体系》等），项目的生态技术含量应达到上述标准的60%以上，使申报项目在节约能源与资源、创造健康舒适的居住环境、减少对环境负面影响以及与周围生态环境相融共生等方面获得显著成效，并取得良好的经济效益、社会效益和环境效益。
2. Application projects shall be in-building or built projects. Including all kinds of Propertise.
申报项目应该是在建或建成的工程（包含各物业类型项目）。
3. Numbers in this form shall be Arabic numerals. Currency herein adopted shall be in RMB unless otherwise stated. If the unit is in 10,000, one decimal fraction may be saved, and otherwise, the number shall be integer.
本表数字均使用阿拉伯数字。除注明者外，货币种类为人民币，万元单位可保留一位小数，其余为整数。
4. Unless otherwise stated, all application information shall be printed on A4 paper. 
除另有说明者外，申报材料要求A4幅面，采用电脑打印版。
5. This application book shall form a book separately, while attachments form another. 
本申报书单独成册，附件另行成册。
6. All application information shall be made into duplicates.
所有申报资料一式2套，并附资料清单。
7. E-files of the application book shall also be provided. 
申报书应提供电子文档。
1. Profile of Applicant　申报企业简况
	Name
企业名称
	

	Address
企业地址
	
	Zip Code

邮编
	

	Qualification
企业资质
	
	Registered Assets

注册资金
	

	Legal Representative
法人代表
	
	Tel/Fax

电话/传真
	

	Contact Name

联系人
	
	Tel/Fax　电话/传真　
	

	Mobile 手机
	
	　Email

电子邮件
	

	Achievements and Awards Received in Recent Three Years 企业近三年来业绩及获得荣誉
(Additional pages may be added for more information.)（纸面不敷，可另增页）


2. Basic Information of Project　项目基本情况

	Name

项目名称
	

	Construction Site

建设地点
	
	Construction Period
项目起止时间
	

	Project Comprehensive Technical Indices 项目综合技术指标

	Area

用地面积


	　　　　　　
	Total Construction Area

总建筑面积
	

	Floor

Area Ratio

容积率
	
	Greening Ratio绿化率
	

	Designer 

设计单位
	

	项目在开发建设过程中在以下哪方面做出了突出贡献和体现

（可多选）
	减轻贫困□； 经济发展□；社会服务□；环境治理□；住房与人权□

基础设施、通讯和交通□；住房□；土地使用管理□；城市治理□；民众参与和文化活力□；男女平等和社会包容□；灾难与紧急事件□；生产和消费模式□；城市和地区规划□；技术、工具和方法□；儿童和青年□；建筑与城市设计□；老人□；信息在决策中的应用□；

供水与卫生□；技术合作和国际合作□；爱滋病病毒—爱滋病□

振兴后的社区□

	Surrounding Environmental Conditions (including project location, surrounding environment and self-contained facilities, traffic conditions, etc.)

项目周边环境状况（说明项目区位、周边环境及配套设施、交通状况等）


	General manager Signature　　　　　　　　　　　　      Date
项目负责人签字：　　　　　　　　　　　　　　　　　　　 日期




3. Project Profile (made according to the following requirements and printed on A4 paper)
项目简介（按以下内容要求整理，用A4纸打印）
a) Background (including the Surrounding Environmental Conditions description before the Project was built , no more than 800 characters)
项目背景（包含项目建设前周边区域情况描述、不超过800个汉字）
b) Scientific and Technical Contents
项目科学技术内容
c) Innovative Points (no more than 400 characters)
项目创新点（不超过400个汉字）
d) Comprehensive Contrast with Like Projects both Home and Abroad
与当前国内外同类项目的综合比较
e) Economic, Social and Environmental Benefits (including promoting Economical development , city whole programmings and Environment protections and so on )
项目的经济效益、社会效益和环境效益（包含对当地经济的促进作用、对城市整体规划的影响、对区域环境的治理和改进等）

4. Attachments 附件资料
a) Relevant technical documents, like project research report or project assessment report.
项目研究报告或项目评价报告等相关的技术文件。

b) Planning and design proposal and drawings (bookbinding by A3 paper; relevant E-files shall be provided; pictures shall be saved as in jpg form, with the resolution no lower than 600dpi.)
规划设计方案和图纸（按A3纸规格装订成册，同时提供相应的电子文档，其中的图片另存一份jpg格式文件，其分辨率不低于600dpi）
c) Copies of certificates for other rewards received by this project (if any).
本项目如曾获其他奖项，请提供获奖证书复印件。

d) Copies of business license and qualification certificate of the applicant shall be provided and be sealed by the applicant’s common seal.
申报单位营业执照、资质证书复印件，加盖申报单位公章。

e) Copies of project acceptance documents and be sealed by the applicant’s common seal.
工程竣工验收证明文件复印件，加盖申报单位公章。

f) The Recommendation reason descriptions
推荐机构的推荐理由描述

g) Other certifications.
其他证明。

